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Protokoll för sammanträdet 2022-11-02 
Norrmalms råd för funktionshinderfrågor 

Tid: 13:30-15:30 (förmöte 13-13:30) 
 
 
Deltagare 
Närvarande:  
Gunilla Antemar, ordförande 
Louise Lindström 
Leonore Nyström 
Monicka Zachari 
Anders Forsberg, avdelningschef  
Marie Svärd, verksamhetscontroller och sekreterare för mötet 
 
Ej närvarande:  
Cecilia Kalderen 
Kirsi Leijonmarck 
 
Gäst: 
Charlotta Johansson, enhetschef 
Jan Björinge, avdelningschef 
 
 
1. Sammanträdet öppnas 

Ordförande öppnade mötet 
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2. Val av justerare 
Leonore och Gunilla 

 
3. Godkännande av dagordning 

 
 
4. Tema 

Utförarenheten socialtjänstavdelningen på Norrmalm 
- Charlotta Johansson, enhetschef utförarenheten. 

Enheten utför det kommunala stödet gällande 
LSS och socialpsykiatri. Se bifogad 
organisationskiss.  

- Dalagatans gruppbostad har inriktning autism 
utan intellektuell funktionsnedsättning, startades 
för 3 år sedan.  

- Det är idag fler boenden som har fler diagnoser 
på våra servicebostäder.  

- Det planeras för en ny servicebostad 2024 i 
Hagastaden.  

- Det är relativt unga personer som bor på 
serviceboende och även på nya gruppbostaden.   

- Personer kan bo kvar i sina LSS-bostäder även 
efter 65 år. Ibland kan stödet förändras och då 
kan det bli tal om att flytta till ett boende med 
mer stöd.  

- Det finns kö men individen kan önska var man 
vill bo och det sker dessutom en matchning.  

- Charlotta ser ett behov av socialpsykiatriska 
boenden.  
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5. Protokoll från förgående möte 

Godkänd 
 

 
6. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 

2022-11-24 
- Det var inget som direkt rör rådet för 

funktionshinderfrågor.  
 
7. Information från förvaltningen 

- Besök av Jan Björinge tf. avdelningschef på 
Parkmiljöavdelningen norra innerstaden. Jan är 
tillförordnad i väntan på den nya 
avdelningschefen. Han berättar att förvaltningen 
sökt medel för sociala investeringar till förbättrad 
parkmiljö. Tanken är att det ska vara ett fyraårigt 
projekt för att göra parkerna tillgängliga och 
attraktiva för olika grupper och åldrar. Parkerna 
ska bidra till gemenskap. Medlen ska användas 
till åtgärder som gör parkerna mer tillgängliga 
och förhöjer upplevelsen. Mer information till 
synskadade exempelvis genom QR-koder. Skapa 
förutsättningar för möten för personer som inte 
annars skulle träffas. Ansökan är inlämnad och 
avdelningen väntar på besked. Arbeta 
tillsammans med intressegrupper för att verkställa 
iden. Om förvaltningen får medel så kommer vi 
att återkomma till rådet.  
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- Synpunkt om att det finns träd som kladdar och 
fastnar på rullstolshjulen/rollatorer och 
barnvagnar. Jan ska lyfta den frågan vidare.      

- Önskemål från funktionsrådet att göra en 
tillgänglighetsvandring. 

- Synpunkt angående ansökan om medel: det skulle 
vara bra att använda dessa medel i parker som 
inte används exempelvis Solvändan.   
 

Information från avdelningschef Anders Forsberg:  
- Attendos vård- och omsorgsboende avtalet ska 

inte förlängas och verksamheten kommer att 
övergå till kommunal regi.  

- Den nya majoriteten i Stockholms stad föreslår 
sammanläggning av stadsdelsförvaltningarna 
Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista och av 
stadsdelsförvaltningarna Norrmalm och 
Östermalm. Förslaget kommer att vara del i det 
budgetförslag som majoriteten presenterar den 16 
november och som kommunfullmäktige 
behandlar den 12–13 december. Det kommer att 
bli 153 000 invånare i nya stadsdelsförvaltningen 
”norra innerstaden”.   

 
8. Övriga frågor 
En fråga om arvoden.  Utbetalningar har skett 
sporadiskt. Utbildningar som råden ska gå, vem skickar 
ut det. Anders och Marie tar med fråga. Svar: Marie 
skickar in protokollet för diarieföring så sköter 
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nämndsekreteraren attestering av arvoden. Råden får 
ersättning för mötet men det går inte att få arvoden för 
utbildningar. Är det så att det skulle komma ifråga är 
det ett beslut som ska tas på nämnd.  
 
Äldrelagen: Rådet för funktionshinderfrågor ska skicka 
synpunkter till nämnden. De kommer att skriva om att 
insatser som individer har innan 65 år ska personen 
även ha efter 65 år fyllda.   
 

- Fråga om att bjuda in de nya nämndpolitikerna. 
Frågan tas upp när vi vet hur det kommer att 
organiseras.  

- Kontaktlistan uppdateras, bifogas  
- Omstrukturering av råden i mandatperioden.  

Nominering sker nu. Rådet tycker att det är 
viktigt att sitta kvar i en övergångsperiod.    

- Finns det ett råd för trygghetspunkter? Är rådet 
för funktionshinder representerade? Det arbetas 
för trygghetspunkter för invånare och besökare 
och de ska vara tillgängliga för alla.  
Finns det ett krisnummer på Norrmalms 
förvaltning? Frågan skickar vidare. Bjuda in 
Anna-Carin Wallin som arbetar med frågan till 
nästa möte.  

 
9.  Mötets avslutande/nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 7 december kl. 
13:30-15:30 
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Nästa möte: bjuda in Anna-Carin Wallin, enhetschef 
för Kanslienheten, Avdelningen för administration och 
prevention och Vivianne Sterner, enhetschef 
vuxenenheten.  Lyfta budgeten.  
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